
   P R OT O K Ó Ł
nr 53/VII/2018

posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki i Wypoczynku Rady Miasta Lublin 
z dnia 23 października 2018r. 

Obrady prowadziła Przewodnicząca Komisji Pani Beata Stepaniuk-
Kuśmierzak.

   W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie Komisji (10 osób), 

zgodnie z załączonymi listami obecności (zał. 1 i 2). 

    Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły osoby zaproszone, zgodnie z listą obecności
osób zaproszonych (zał. 3).

Porządek posiedzenia obejmował następujące punkty:
1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
1.1. zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok (druk nr 1567-1).
1.2. zmieniająca uchwałę nr 975/XXXVIII/2017 Rady Miasta Lublin z dnia 21 grudnia
2017 roku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej (druk nr 1568-1).
1.3.uchwalenia programu współpracy Gminy Lublin z organizacjami pozarządowymi
oraz podmiotami, o których mowa w art.  3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku
publicznego i o wolontariacie na rok 2019 (druk nr 1591-1).
1.4. projektu zmiany Statutu Miasta Lublin (druk nr 1599-1).
2. Informacja na temat programu Miejsca Inspiracji.
3. Sprawy wniesione.

Przewodnicząca  Komisji  Beata  Stepaniuk-Kuśmierzak otworzyła  posiedzenie
i przedstawiła  porządek  obrad,  proponując  uzupełnienie  go  o  projekt  zmiany  Statutu
Miasta Lublin (druk nr 1599-1) oraz informację na temat programu Miejsca Inspiracji. Po
uzupełnieniu  projekt  zmiany statutu  stanowiłby  punkt  1.4,  a  informacja  znalazłaby się
w punkcie  2.  „Sprawy  wniesione”  stanowiłyby  punkt  3.  Komisja  zaakceptowała
przedstawiony  porządek  bez  uwag,  w  głosowaniu:  „za”  7  głosów,  „przeciw  0  głosów,
„wstrzymujący się” 0 głosów.

Adn.1.1. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok (druk
nr 1567-1).

Dyrektor Wydziału Budżetu i Księgowości Mirosława Puton poinformowała, że do
projektu wpłynie autopoprawka zwiększająca wydatki  o 40 tys. zł z przeznaczeniem na
wyposażenie  szkół.  Pracownik  Wydziału  Sportu  i  Turystyki  Jarosław  Domański
poinformował,  że proponowana w autopoprawce zmiana dotyczy głównie piłek do gier
zespołowych,  drabinek  korekcyjnych  i  poprzeczek  do  skoku  wzwyż.  Wnioski
o doposażenie  w  wymieniony  sprzęt  zgłosiło  dziewięć  szkół.  Radny  Zdzisław  Drozd
zapytał  o  kwotę  900  tys.  zł  na  zamianę  nieruchomości  przy  ulicach:  Fijałkowskiego,
Szeligowskiego  i  Północnej.  Poprosił  o  szersze  wyjaśnienie  tej  transakcji.  Dyrektor
Mirosława Puton wyjaśniła,  że wymieniona kwota stanowi  dopłatę do zamiany działek.
Wobec  braku  innych  pytań  przewodnicząca  Komisji  poddała  projekt  uchwały  pod
głosowanie.
      Projekt uchwały został  zaopiniowany pozytywnie,  głosami:   6 „za”,  0 „przeciw”,
3 „wstrzymujących się”.
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1.2. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr 975/XXXVIII/2017 Rady Miasta Lublin
z dnia 21 grudnia 2017 roku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej (druk nr
1568-1).

Wobec  braku  pytań  i  uwag  przewodnicząca  Komisji  poprosiła  radnych
o ustosunkowanie się do projektu uchwały w głosowaniu.
     Projekt  uchwały został  zaopiniowany pozytywnie,  głosami:   6  „za”,  0  „przeciw”,
3 „wstrzymujących się”.

1.3.  Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  programu  współpracy  Gminy  Lublin
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.  3 ust. 3
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019 (druk nr
1591-1).

Wobec  braku  pytań  i  uwag  przewodnicząca  Komisji  poprosiła  radnych
o ustosunkowanie się do projektu uchwały w głosowaniu.
     Projekt  uchwały został  zaopiniowany pozytywnie,  głosami:   9  „za”,  0  „przeciw”,
0 „wstrzymujących się”.

1.4. Projekt uchwały w sprawie projektu zmiany Statutu Miasta Lublin (druk nr 1599-
1).

Projekt  uchwały  przedstawiła  Komisji,  w  oparciu  o  uzasadnienie  do  niego,
przedstawicielka  projektodawców  radna  Anna  Ryfka. Radny  Dariusz  Jezior wyraził
wątpliwość  co  do  braku  zapisu  o  możliwości  zabierania  głosu  podczas  sesji  przez
mieszkańców miasta. Stwierdził, że zarówno on, jak też radna Małgorzata Suchanowska
byli  za  umieszczeniem  stosownego  zapisu  umożliwiającego  zabranie  głosu  oraz
zgłoszenie  wniosku.  Radny Bartosz Margul wyjaśnił,  że  zaproponowany przez grupę
radnych projekt zmiany Statutu Miasta niczego, w tym zakresie, w stosunku do zapisów
obowiązującego Statutu nie zmienia. Mieszkańcy nadal będą mogli zabierać głos podczas
sesji po uprzednim zgłoszeniu takiej chęci przewodniczącemu i po uzyskaniu zgody Rady
Miasta.  Warunkiem jest  przy tym,  żeby głos  dotyczył  merytorycznej  treści  punktu  nad
którym  obraduje  Rada.  Wobec  braku  innych  pytań  przewodnicząca  Komisji  poddała
projekt uchwały pod głosowanie.
     Projekt  uchwały został  zaopiniowany pozytywnie,  głosami:   6  „za”,  4  „przeciw”,
0 „wstrzymujących się”.

2. Informacja na temat programu Miejsca Inspiracji.
   Zastępca  Dyrektora  Wydziału  Sportu  i  Turystyki  Pani  Iwona  Haponiuk
poinformowała Komisję, że miasto przystąpiło do realizacji piątej edycji programu Miejsca
Inspiracji. Tytułem „Miejsce Inspiracji” zostały, podobnie jak podczas poprzednich edycji,
opatrzone  te  z  restauracji  i  kawiarni,  które  poza  regionalnymi  potrawami  i  napojami
pozwalają turystom na zapoznanie się z historią i kulturą Lublina, a także z wydarzeniami
bieżącymi.  Poinformowała  również,  że  wyłonieniem  dwudziestu  podmiotów  mogących
nosić tytuł „Miejsce Inspiracji” zajęła się specjalna Komisja Programowa, która przez okres
wakacji analizowała ich ofertę i sposób jej realizacji.

3. Sprawy wniesione.
    Radny Leszek Daniewski zapytał, czy doszło już do przejęcia Zalewu Zemborzyckiego

przez  Wody  Polskie,  a  jeśli  tak  to  czy  jest  dostępny  protokół  przejęcia  i  jak  będą
rozliczone inwestycje, które miasto poczyniło nad zalewem do tej pory. Prezes Zarządu
MOSiR "Bystrzyca" Jacek Czarecki poinformował, że do Przezydenta Miasta wpłynęło
pismo od Wojewody Lubelskiego w sprawie przekazania zalewu wraz z linią brzegową,
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ale  o  szczegółach  toczących  się  w tej  sprawie,  pomiędzy wspomnianymi  organami,
rozmów nic jeszcze nie wiadomo. Zauważył, że z punktu widzenia MOSiR sytuacja jest
niekorzystna,  ponieważ  wiele  z  urządzeń  rekreacyjnych  chociażby  Słonecznego
Wrotkowa zostanie prawdopodobnie przez Wody Polskie przejętych.  Radny Zbigniew
Ławniczak wyraził opinię, że zalew trzeba oczyścić i powinni się tym zająć fachowcy,
a budżet miasta tego problemu nie udźwignie.

       Na tym posiedzenie zakończono. Posiedzenie Komisji trwało od godz. 14.00 do godz.
14:50.

   Protokołował  
            

/-/ Mariusz Niewczas
                                                                                   Przewodnicząca Komisji 

                   /-/ Beata Stepaniuk-Kuśmierzak

3


	Obrady prowadziła Przewodnicząca Komisji Pani Beata Stepaniuk-Kuśmierzak.

